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Siivoustyönjohtaja Arja Rantala:

Anon kaupunginhallitukselta lupaa täyttää avoinna oleva palveluvastaavan
toi mi (1960105) toistaiseksi. Toimi on tullut avoimeksi jo vuon na 2014 eri-
lais ten töiden uudelleenjärjestelyjen yhteydessä ja se on täy tet ty mää rä ai-
kai sil la sopimuksilla palvelustrategian selvitystyön takia 22.9.2017 asti.

Palvelupäällikkö Heli Rantala:

Siivouspalveluissa on eletty melkoisessa myllerryksessä palvelustrategian
sel vi tys työn ajan alkaen vuodesta 2013, josta johtuen yhdenkään elä köi ty-
neen tai muuten irtisanoutuneen tilalle ei ole palkattu vakinaista hen ki lös-
töä. Ensimmäiset kaksi avointa vakanssia täytettiin tämän vuoden alusta.
Eri lais ten tehostamistoimien sekä toiminnan muutosten takia Sii vous pal ve-
luis ta lakkautettiin 1.1.2017 lukien neljä siivoojan vakanssia. Tämän vä hen-
nyk sen jälkeen on edelleen neljä avointa vakanssia, joista nyt esi te tään
täytettäväksi yksi palveluvastaavan vakanssi toistaiseksi. Lisäksi ko ko naan
täyttämättä on seitsemän vakanssia.

Siivouspalvelun henkilöstövahvuus 1.8.2017 alkaen on siivouksen osalta
seu raa va:

palvelupäällikkö 0,5 htv
siivoustyönjohtaja 1
siivoustyönohjaaja 1
palveluvastaava 5,9
siivooja 27,6
laitoshuoltaja 8,2
ruokapalvelutyöntekijä 0,9

Palveluvastaavat sekä viisi siivoojaa hoitavat siivouksen lisäksi myös ate-
ria pal ve lun tehtäviä, jolloin kokonaisvahvuus on 45 htv + esimiehet 2,5 htv.
Muu tok set jatkuvat edelleen ja talousarvion 2018 laadinnan yhteydessä
tar kas tel laan mahdollisia vakanssien muutos- ja vähennystarpeita.

Kiinteistöpäällikkö Pekka Alm:

Puollan palveluvastaavan toimeen täyttöesitystä toistaiseksi. Toimen täyttö
on huomioitu talousarviossa.

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus antaa teknisille palveluille luvan pal ve lu vas-
taa van toimen (vakanssi 1960105) täyttämiseen tois tai sek si.



KOKOUSKÄSITTELY:

Merkittiin, että henkilökunnan edustaja Marja-Terttu Paju oli
läs nä kokouksessa tämän asian käsittelyn ajan.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


